
Zápisnica 

z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko zo   dňa  

18.09.2015 

 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 
 
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 63-77/2015 zo dňa 14.08.2015 

6. Zaznamenanie výsledkov rokovania obecného zastupiteľstva - zápisnica 

7. Zhromaždenie obyvateľov obce v zmysle § 11b zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov 

8. Schválenie štúdie  na úpravu vstupu do DCO Ovčiarsko 

9. Určenie všeobecnej hodnoty majetku – osobné motorové vozidlo nadobudnuté darom 

10. Rozhodnutie o výrube drevín č. 2015/207 zo dňa 27.03.2015 

11. Stanovisko hlavného kontrolóra obce  k zásadám nakladania s majetkom obce 

12. Rozpočtové opatrenie č. 10/2015 

13. Projekt BIObec o nakladaní s biologickými odpadmi 

14. Október – mesiac úcty k starším 

15. Rôzne 

16. Interpelácie poslancov 

17. Diskusia   

18. Záver 

 
1.  Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
Rokovanie 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko („ďalej len OZ“)  v súlade 

s § 13 ods. 4 písm. a)  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení neskorších 

predpisov otvorila p. Darina Ninisová, starostka obce. Privítala poslancov, hlavnú kontrolórku 

obce a   občanov obce. Starostka obce konštatovala, že zasadnutie OZ je uznášania schopné, 

počet prítomných poslancov je 4, poslanec Ľuboš Hoferica sa ospravedlnil písomne, 

poslankyňa Mgr. Adriana Hirjaková telefonicky, poslanec Ing. Ľuboš Tóth sa telefonicky 

ospravedlnil, že príde neskôr.  Rokovanie zasadnutia OZ viedla starostka obce .  

Rokovanie zasadnutia OZ  bolo  nahrávané na mobilný telefón poslanca Bc. Jozefa Hasku. 

 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starostka obce p. Darina Ninisová určila za zapisovateľa poslanca Juraja Čillíka. Poslanec 

Juraj Čillík odmietol písať zápisnicu, po búrlivej diskusii poslancov OZ bola za zapisovateľku 

určená  Mária Isteníková a za overovateľov zápisnice  Monika Habáňová a Bc. Jozef Hasko 

OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 
 
 



3. Voľba návrhovej komisie 
Starostka obce p. Darina Ninisová navrhla do návrhovej komisie  Ing. Ľuboša Tótha a Ervína 

Schmiegera. 

OZ zvolilo návrhovú komisiu v navrhovanom zložení. 
 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
Starostka obce predložila návrh programu zasadnutia, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli 

a tiež na webovej stránke obce v súlade s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov. Vyzvala poslancov OZ na zmenu alebo doplnenie 

návrhu programu zasadnutia. Zo strany poslancov neboli prednesené žiadne pozmeňujúce 

alebo doplňujúce  návrhy k programu rokovania.  Následne dala starostka obce hlasovať o 

návrhu programu zasadnutia OZ.  

OZ schválilo  program zasadnutia OZ bez pozmeňujúcich a doplňujúcich návrhov.  
 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 63/2015 - 77/2015 zo dňa 14.08.2015 
Pani Darina Ninisová, starostka obce vykonala kontrolu uznesení  č. 63/2015 – č. 77/2015 

prijatých na zasadnutí OZ dňa 14.08.2015: 

Uznesenie č.72/2015  

 Starostka obce informovala OZ, že cenové ponuky na opravu strechy a na výrobu 

prístrešku DCO nie sú vypracované. Na pracovnom stretnutí poslancov OZ bola 

predložená Štúdia na úpravu vstupu do DCO Ovčiarsko, podrobnejšie v samostatnom 

bode č. 8 tohto zasadnutia OZ.   

Uznesenie č. 73/2015 

 Rekonštrukcia osvetlenia vianočného stromčeka – uznesenie nie je splnené, starostka 

predloží ponuky na nasledujúcom zasadnutí OZ.  

Uznesenie č. 74/2015 

 Starostka obce informovala poslancov OZ, že oslovila revízneho technika na predloženie 

predbežnej cenovej ponuky na revízie elektroinštalácie objektov obce – KD, DCO, 

Kaplnka, OFK - bunky. Starostka obce ďalej informovala, že je potrebné vykonať 

prieskum trhu na službu, ktorá nie je bežne dostupná na trhu podľa zákona č. 25/2006 Z. 

z. o verejnom obstarávaní v znení neskorších predpisov výzvou na predloženie cenovej 

ponuky na revízie objektov, rozvádzača RVO, bleskozvodov a elektrickej inštalácie 

pracovných strojov, elektrospotrebičov a elektrického zariadenia a preškolenie osôb bez 

elektrotechnickej kvalifikácie v zmysle vyhlášky 508/2009 Z. z.   Poslanec Ervín 

Schmieger predložil vypracované revízne správy objektov – Dom cirkevných obradov – 

elektroinštalácia a bleskozvod, kaplnka – elektroinštalácia. Revízne správy boli uhradené 

sponzorsky občanom obce p. Eduardom Suchánkom.  Poslanec Ervín Schmieger navrhol 

vykonať revíziu elektroinštalácie prízemia Kultúrneho domu a bleskozvodu, prenajatých 

priestorov, sálu Kultúrneho domu riešiť po vykonaní rekonštrukcie priestorov. Starostka 

obce doplnila, že z hľadiska povinnosti štatutára revízie boli vykonané dávno v minulosti, 

a vzhľadom na dodržanie vyhlášky č. 508/2009 Z. z. a zaistenia bezpečnosti a ochrany 

zdravia pri práci je tieto potrebné a nevyhnutné vykonať v čo najkratšom čase.  

Uznesenie č. 76/2015 

 Starostka informovala, že uznesenie nie je splnené. Poslanec Ervín Schmieger  odovzdal 

cenové ponuky na náter strechy a okapových rúr budovy Materskej školy a na opravu 

fasády a zateplenie  budovy MŠ. Ďalej odovzdal položkový rozpočet na výmenu krytiny 

na Dome cirkevných obradov. Upozornil, že je potrebné zvolať zasadnutie OZ na 

schválenie prác na DCO. 

OZ zobralo na vedomie kontrolu uznesení OZ č. 63/2015 až 77/2015 zo dňa 14.08.2015. 

 



6.  Zaznamenanie výsledkov rokovania obecného zastupiteľstva - zápisnica 

Starostka obce zaradila tento bod do programu z dôvodu, že nastali problémy s podpisovaním  

zápisníc a  z toho dôvodu určila zapisovateľa z rady poslancov OZ. Starostka obce predložila 

dôvodovú správu s návrhom uznesenia (príloha zápisnice) a poukázala  na platný Rokovací 

poriadok Obce Ovčiarsko, časť IV. - § 13 Obsah zápisnice. V zápisnici má byť  výstižne 

zaznamenaný obsah rokovania s kľúčovými prvkami rokovania a jeho výsledkami. Lehota na 

vyhotovenie a podpísanie zápisnice je 10 dní od konania zasadnutia OZ. Vyhotovenú 

zápisnicu podpisujú overovatelia a starostka obce.  Poslanec Ervín Schmieger  vo svojom 

vystúpení oznámil, že zakúpi diktafón a odovzdá ho na nasledujúcom zasadnutí OZ. 

OZ konštatovalo platnosť Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva v Ovčiarsku 

schváleného uznesením č. 21/2015 zo dňa 20.02.2015 a rešpektovalo: 

1. podmienky zaznamenania výsledkov rokovania obecného zastupiteľstva do zápisnice  

     v zmysle    Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva v Ovčiarsku – časť IV., § 13  

    Organizačno-technické zabezpečenie zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

2.  lehotu   vyhotovenia   a podpísania   zápisnice  do  10  dní  od  konania  zasadnutia   

    obecného  zastupiteľstva určenými overovateľmi a starostkou obce.  

 

7.  Zhromaždenie obyvateľov obce v zmysle § 11b zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom   

      zriadení v znení neskorších predpisov 

Starostka obce predložila na rokovanie dôvodovú správu s návrhom uznesenia (príloha 

zápisnice) na prerokovanie zvolať zhromaždenie obyvateľov obce. Starostka obce Listom 

starostu obce zo dňa 03.07.2015 prisľúbila občanom obce, že požiada OZ o zvolanie 

verejného zhromaždenia, aby mohla zaujať stanovisko  k materiálu,  pod ktorým boli uvedení 

5 poslanci OZ a materiál bol rozdaný do každej domácnosti. Poslanec Bc. Jozef Hasko 

súhlasil a vyslovil sa v tom zmysle, že zhromaždenia môžu byť aj každý štvrťrok. Starostka 

navrhla termín 9.10.201 o 17.00 hod. v sále Kultúrneho domu. 

OZ rozhodlo v  zmysle § 11 ods. 4 písm. f) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších  predpisov o zvolaní zhromaždenia obyvateľov obce a to na deň 

09.10.2015 o 17.00 h s miestom konania v sále Kultúrneho domu v Ovčiarsku.  

 

Poslanec  Ing. Ľuboš Tóth   prišiel na zasadnutie OZ o 18.30 h. 
 

 

8. Schválenie štúdie  na úpravu vstupu do DCO Ovčiarsko 

Starostka obce prečítala dôvodovú správu (príloha zápisnice) a odporučila poslancom OZ 

predmetnú štúdiu schváliť. Štúdia bola  vypracovaná autorizovaným architektom  Ing. Arch. 

Ľubomírom Kruželom, autorom pôvodného projektu Domu cirkevných obradov Ovčiarsko. 

Dňa 11.9.2015 sa uskutočnilo pracovné  stretnutie s poslancami  a architektom k predmetnej 

Štúdii. Ing. Arch. Ľubomír Kružel nedoporučoval opravu strechy vzhľadom k skutkovému 

stavu. Ing. Arch. Ľubomír  Kružel vypracuje rozpočet na  výrobu prístrešku DCO Ovčiarsko 

Výkaz – výmer, ktorý bude podkladom pre vypracovanie cenových ponúk. Na návrh poslanca 

Ervína Schmiegera a predloženej predbežnej cenovej ponuky na výmenu krytiny  DCO, 

starostka informovala, že je potrebné  zrealizovať výzvu na predloženie cenových ponúk 

v zmysle zákona č. 25/2006 Z. z. o verejnom obstarávaní. Hlavná kontrolórka  obce Ing. 

Elena Šuteková upozornila, že je potrebné zosúladiť realizáciu a schválenie finančných 

prostriedkov.     

OZ  schválilo 

1. štúdiu  na úpravu vstupu do Domu cirkevných obradov Ovčiarsko vypracovanú  

      autorizovaným  architektom Ing. Ľubomírom Kruželom. 

 



9. Určenie všeobecnej hodnoty majetku – osobné motorové vozidlo nadobudnuté darom 

Starostka obce prečítala dôvodovú správu s návrhom uznesenia (príloha zápisnice) a 

informovala o zaradení automobilu Škoda Fabia s poznávacou značkou  ZA 561GJ do 

majetku obce. V Darovacej zmluve nebola určená žiadna hodnota.  Starostka obce 

informovala o doterajších výdavkoch na opravu vozidla, ktoré boli vo výške 460,-- € 

a navrhla sumu 500,-- € na zaradenie do evidencie majetku. V diskusii k osobnému 

automobilu vystúpili poslanci: 

Ervín Schmieger -  diskutoval k oprave auta, opravu spojky schválilo OZ – 1. faktúra.  

Poukázal na výšku 2. faktúry za opravu auta,  na minulom zasadnutí  navrhol, že nech sa kúpi 

materiál na opravu – chladič, brzdové doštičky a kotúče a práce vykoná sám. 

Monika Habáňová – spýtala sa, či budú môcť auto používať aj poslanci OZ, 

Bc. Jozef Hasko – informoval sa, že kto je zaškolený na používanie referentského vozidla, 

Starostka obce odpovedala, že  na používanie referentského vozidla je zaškolená ona, Ing. 

Ivana Knappová a Bc. Zuzana Turčeková. Zaškolenie na používanie bolo vykonané a boli 

odovzdané  preukazy o absolvovaní zdokonaľovania odbornej spôsobilosti vodiča 

referentského vozidla. 

OZ schválilo všeobecnú hodnotu majetku obce  získaného a obstaraného darovaním na 

základe Darovacej zmluvy č. CPZA-OA-2015/003347-017  medzi Ministerstvom vnútra SR , 

Pribinova 2, Bratislava a Obcou Ovčiarsko v nulovej nadobúdacej cene a určuje hodnotu 

hnuteľného majetku (osobné motorové vozidlo, typ vozidla a ŠPZ ZA561GJ), na zaradenie do 

majetku obce v cene 500,-- €, čo je stanovenie ceny v hodnote nákladov na sprevádzkovanie 

motorového vozidla v réžii obce s cieľom vykazovania správnej účtovnej evidencie majetku 

obce. 

 

10. Rozhodnutie o výrube drevín č. 2015/207 zo dňa 27.03.2015   

Starostka obce prečítala dôvodovú správu s návrhom uznesenia (príloha zápisnice) a  

informovala zasadnutie OZ, že zaradila tento bod do programu z dôvodu, že trvá na tom, aby 

finančné prostriedky zo štiepkovania drevnej hmoty boli odovzdané do rozpočtu obce. Výrub 

drevín bol zrealizovaný na parc. č. 600 a 629, na ktorý bolo vydané  Obcou Horný Hričov 

právoplatné rozhodnutie  o výrube drevín č. 2015/207 zo dňa 27.03.2015. Informovala, že 

náhradná výsadba bude uskutočnená pri obecnom úrade v parku. Poslanec Bc. Jozef Hasko sa 

opýtal, že kto o tom rozhodol,  keď poslanci OZ neboli  o mieste náhradnej  výsadby 

informovaní. Starostka obce reagovala otázkou, že či musí poslanec o všetkom vedieť. 

Poslanec Bc. Jozef Hasko sa znova spýtal, že kto má vedieť o dianí v obci,  ak nie poslanec, 

načo starostka obce neodpovedala.  

Ďalej diskutovali poslanci: 

Ervín Schmieger – opýtal sa  starostky obce, či má na štiepkovanie vystavenú objednávku. 

Starostka obce    informovala, že sa na začiatku dohodli s poslancom Schmiegerom, že za 

výrub drevín bude poskytnutá ako odplata drevná hmota oprávnenej osobe, ktorá realizovala 

výrub, výťažok za štiepkovanie drevnej hmoty  bude použitý na zakúpenie kanalizačných rúr, 

potrebných pri výstavbe bezpečnostného chodníka v obci. Spýtala sa, že kde sú finančné 

prostriedky za štiepkovanie drevnej hmoty, keďže sa nepoužili na  nákup rúr, rúry boli 

zakúpené z rozpočtu obce prostredníctvom  Elektronického trhoviska. Požiadala poslanca 

Ervína Schmiegera o telefonický kontakt na spracovateľa štiepky. P. Schmieger odpovedal, že 

kontakt nemá. Poslanec Ing. Ľuboš Tóth – sa spýtal či má starostka obce predstavu 

o finančnom výnose. Starostka odpovedala, že podľa informácie p. Schmiegera na 

predchádzajúcich zastupiteľstvách výťažok zo štiepky bol vo výške 1 320,- €  alebo 1 340,- €. 

Poslanec Ervín Schmieger  informoval, že finančné prostriedky  zo štiepkovania budú použité 

na šport – OFK, pre Materskú školu a iné nutné potreby pre obec, o čom rozhodnú poslanci.  

 



 

Starostka obce prerušila zasadnutie OZ a privítala Ing. Dupkalu, zástupcu firmy EDWIN 

Bratislava, ktorý vo svojom vystúpení  vysvetlil poslancom OZ situáciu a predložil situačné 

výkresy na Rozšírenie NNK pre IBV Hubočan, Gašpercová. Poslanci OZ navrhovali odpredať 

cestu obci Bitarová, prípadne viesť rozvody vzduchom, riešiť uvedený problém v obci 

Bitarová. Poslanci nesúhlasili ani po vysvetlení s umiestnením trafostanice v k.ú. Ovčiarsko 

pre účely realizácie stavby.  

   

Ďalej poslanec Ervín Schmieger informoval, že Rozhodnutie na výrub drevín bolo vydané 

27.3.2015 a termín výrubu bol do 31.03.2015, spýtal sa , že kto by to bol zrealizoval v takom 

krátkom čase.  

Starostka obce - informovala, že  vydala Rozhodnutie na výrub drevín na obecnej ceste č. 

parc. 599/2. Tam nevznikol žiaden problém, v rozhodnutí bolo uvedené, že vlastníci 

súkromných  parciel  drevnú hmotu vyťažia a pripravia obecnú cestu  na vývoz zeminy. Čo sa 

týka rokliny Kjahnina starostka nemá ešte vyjadrenie z  Ministerstva životného prostredia, nie 

je vydané Oznámenie na terénne úpravy  a preto sa tam ešte nemôže vyvážať zemina z tunela.  

Ing. Ľuboš Tóth – povedal, že poslanec Ervín Schmieger priniesol  1 360,- € na minulé OZ, 

poukázal na to, že práce na výrube drevín boli vykonané bez odplaty. Starostka obce – znova 

potvrdila, že trvá na tom, aby finančné prostriedky boli zahrnuté do rozpočtu obce. Poslanec 

Juraj Čillík diskutoval, že financie neboli použité na súkromné účely. 

K celej tejto problematike sa vyjadrila aj hlavná kontrolórka obce s poukazom, že celý postup 

je v rozpore s viacerými všeobecne platnými právnymi predpismi. 

OZ zobralo na vedomie: 

a) právoplatné Rozhodnutie Obce Horný Hričov o  vydaní súhlasu na výrub  

     drevín,  

b) odstránenie drevnej hmoty z miesta výrubu, 

c) uloženie náhradnej výsadby novými drevinami a zabezpečenie revitalizácie parku pri  

     obecnom  úrade 

 

11. Stanovisko hlavného kontrolóra obce  k zásadám nakladania s majetkom obce 

Hlavná kontrolórka obce Ovčiarsko Ing. Elena Šuteková predložila stanovisko k Zásadám 

hospodárenia s majetkom obce Ovčiarsko – príloha  zápisnice. 

Poslanec Ing. Ľuboš Tóth vo svojom  vystúpení  navrhol, aby rozpočet na rok 2016 bol 

schválený podrobnejšie na podpoložky. 

OZ zobralo na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce Ovčiarsko k Zásadám 

nakladania s majetkom obce. 

 

12. Rozpočtové opatrenie č. 10/2015 

Ing. Ivana Knappová, ekonómka obce  informovala prítomných o  zmene rozpočtu 

rozpočtovým opatrením č. 9/2015 zo dňa 20.08.2015 v kompetencii starostky obce.  

Rozpočtovým opatrením č. 9 boli rozpočtové príjmy  navrhnuté upraviť na 164 790 € 

a rozpočtové výdavky boli navrhnuté upraviť na 161 849 €. Predpokladaný prebytok rozpočtu 

zostáva vo výške  2 941 €.  

OZ zobralo na vedomie rozpočtové opatrenie č. 9/2015 zo dňa 20.08.2015. 

- Ing. Ivana Knappová, ekonómka obce  ďalej informovala prítomných  o zmene 

rozpočtovým opatrením č. 10/2015 zo dňa 18.09.2015. Informovala, že na minulom OZ 

bolo  zvýšenie finančných prostriedkov na 1 200,- € v položke EK 713 004 – Nákup  

prevádzkových strojov, prístrojov, zariadení, FK 0820 – Kultúrne služby. Vzhľadom 

k tomu, že chladnička bola zakúpená len vo výške  865,26 € navrhla, aby bola položka 

znížená na 0 a  vytvorenie novej položky EK 633 004 – Prevádzkové stroje, prístroje, 



zariadenia, FK 0820 – Kultúrne služby vo výške   866,- €.  Vyzvala poslancov k diskusii 

k predloženým materiálom. Poslanec OZ Bc. Jozef Hasko diskutoval k návrhu – 

informoval sa na položku 150,- €. Ing. Ivana Knappová upraví text položky ekonomickej 

klasifikácie  na 716 Prípravná a projektová dokumentácia, FK 0840 – Náboženské a iné 

spoločenské služby. 

Rozpočtovým opatrením č. 10 boli rozpočtové príjmy  navrhnuté upraviť na 164 790 € 

a rozpočtové výdavky boli navrhnuté upraviť na 161 725 €. Predpokladaný prebytok rozpočtu 

zostáva vo výške  3 065 €.  

 

OZ schválilo: 

1. zmeny položiek  Návrhu rozpočtu rozpočtovým  opatrením   č. 10/2015 zo dňa 18.09.2015 

na základe poslaneckého   návrhu nasledovne: 

     - zníženie finančných prostriedkov na 0,- € v položke EK   713 004 – Nákup  

         prevádzkových strojov, prístrojov, zariadení, FK 0820 – Kultúrne služby a zároveň    

         vytvorenie novej položky EK 633 004 – Prevádzkové stroje, prístroje, zariadenia, FK  

         0820 – Kultúrne služby vo výške   866,- €,  

 

2. zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 10/2015 zo dňa 18.09.2015  ako celku vrátane 

pozmeňujúceho  a doplňujúceho  návrhu. 

 

13.  Projekt BIOobec o nakladaní s biologickými odpadmi 

Starostka obce prečítala dôvodovú správu s návrhom uznesenia (príloha zápisnice) a  

informovala zasadnutie OZ, že od 01.01.2016 platí nový Zákon o odpadoch – obec je povinná 

zabezpečiť  vykonávanie biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu a biologicky 

rozložiteľných odpadov zo záhrad a parkov, vrátane odpadu z cintorínov. Starostka 

informovala prítomných o dohode starostov Mikroregiónu Hričov, o vstupe obcí do Projektu 

BIOobec  o nakladaní s biologickými odpadmi,  o predbežnej cenovej kalkulácii spoločnosti 

JRK Waste Management s.r.o. pre našu obec 38 728,31 €. Obec sa bude spolupodieľať 5 %,  

t. j. vo výške 1 936,42 €. Zo získanej dotácie by  boli zakúpené kompostéry s objemom 900 

litrov pre domácnosti  v počte 191 ks, elektrický kompostér GG02 pre odpad z Materskej 

školy, elektrický štiepkovač, veľkoobjemový kompostér 5 000 l v počte 4 kusy. Poslanci sa 

zapojili do diskusie: Ervín Schmieger sa opýtal, ako často sa budú  vyvážať kompostéry a aká 

bude ich kapacita.  Ing. Ľuboš Tóth  sa pýtal, že kedy je splatná spoluúčasť obce.  Bc. Jozef 

Hasko  sa pýtal, že ako to bude so zabezpečením komposterov pre nových občanov.  

Starostka odpovedala, že kompostéry sa nevyvážajú, že každý občan si ich výsledný  obsah 

spracuje na svojej záhrade, bude prebiehať osvetová kampaň  formou letákov, prednášok pre 

občanov. Spoluúčasť obce bude uhradená až v prípade úspešného projektu. Počet 

kompostérov bol navýšený. 

OZ súhlasilo s realizovaním projektu BIOobec o nakladaní s biologickými odpadmi 

a schválilo 5 %  spoluúčasť vo výške 1 936,42 € z predbežnej cenovej kalkulácie  38 728,31 € 

projektu na predchádzanie vzniku biologicky rozložiteľného odpadu pre Obec Ovčiarsko. 

 

14. Október – mesiac úcty k starším 

Starostka obce informovala, že ako každý rok  aj tento sa bude organizovať Deň úcty 

k starším, navrhla termín 11.10.2015 v nedeľu o 15.00 hod. v sále kultúrneho domu pre 

občanov s vekom od 62 rokov s kultúrnym programom a občerstvením vo výške 300, -- €. 

OZ zobralo na vedomie  kultúrne podujatie Deň úcty k starším dňa 11.10.2015 o 15.00 hodine 

v sále kultúrneho domu vo výške 300,-- €. 

 

15. Rôzne 



Aktuálne informácie p. Dariny Ninisovej, starostky obce: 

 Výzva na predloženie cenových ponúk na vypracovanie  Územného plánu obce 

Ovčiarsko, termín odovzdania 21.09.2015, obstarávateľ vyhodnotí cenové ponuky. 

 Verejné obstarávanie na Revízie elektroinštalácie viacúčelovej budovy, verejného 

osvetlenia, elektrických prístrojov. Predložená výzva na predkladanie cenových ponúk 

21.09.2015. 

 Výzva na výstavbu Viacúčelového objektu OFK Ovčiarsko zatiaľ nebola zverejnená, 

v blízkom čase už určite bude zverejnená. V prípade neúspechu získania dotácie na 

výstavbu objektu, výstavba bude financovaná z prostriedkov schváleného rozpočtu obce. 

 Zasadnutie Rady Materskej školy Ovčiarsko, zvolená na 4 roky – predseda Bc. Jozef 

Hasko – poslanec OZ, členovia  - Bc. Zuzana Turčeková – učiteľka MŠ, Jarmila Klimová- 

nepedagogický pracovník, Michal Galček – z radov občanov, Ing. Ľuboš Tóth – z radov 

rodičov. Predseda zvoláva zasadnutia Rady MŠ. 

 Príspevok za používanie Miestnych komunikácií vo výške 1 000,- €. Zmluva podpísaná so 

š.p. LESY SR, Žilina, starostka navrhla opravu ďalšej časti cesty smerom na Viešky. 

Poslanec Bc. Jozef Hasko  navrhol, že by bolo vhodné investovať aj do opravy MK na 

Dolné Viešky, aby voda s nánosmi nestekla po ceste, je potrebné sa dohodnúť – zvolať 

stretnutie aj so zástupcami LESOV š.p. Starostka zrealizuje pracovné stretnutie so 

zástupcami Lesov š.p. 

 Zmluva platná na zimnú údržbu ciest platná od r. 2013, p. Jaroslav Masár oznámil, že 

z dôvodu časovej zaneprázdnenosti nebude môcť realizovať tieto práce, zmluvu treba 

vypovedať.  Starostka bude riešiť zimnú údržbu cestou verejného obstarávania. 

 Bezpečnostný chodník  - starostka informovala, že výstavba sa pomaly blíži ku koncu, 

chýba ešte  časť pri rod. dome 53, kde je potrebné zakúpiť skruž na  konci chodníka pri 

MK Pod Hájom, treba vyriešiť zo strany SEVAK-u – vymeniť rúru cez hlavnú cestu 

(OSC). Poslanec Ervín Schmieger prisľúbil, že sa zastaví na obecnom úrade a pomôže 

zakúpiť predmetnú skrúž. Ďalej starostka informovala o povinnosti udržiavať chodník 

počas zimného obdobia  a o zákaze parkovania súkromných vozidiel na chodníku. 

 Posun miestnej komunikácie Pod Hájom pri novostavbe p. Huleja. Cesta zasahuje do jeho 

pozemku asi 4 m. Je potrebné túto situáciu vyriešiť, pravdepodobne odkúpením časti 

pozemku od vlastníka. 

 Požiadavka starostky obce na nákup digitálneho fotoaparátu do obce. 

 V súvislosti s prípravou inventarizácie majetku obce je potrebné naceniť krížovú cestu v 

Dome cirkevných obradov v Ovčiarsku, ktorú obec dostala ako dar od neznámeho občana, 

aby tento majetok bol v evidencii. Po rozprave poslancov OZ a starostky bola navrhnutá 

cena 980,- €. 

OZ zobralo na vedomie informácie starostky obce a určilo všeobecnú hodnotu krížovej cesty 

v DCO vo výške 980,- €. 

 

16. Interpelácie poslancov 
Starostka obce p. Darina Ninisová vyzvala poslancov OZ, aby predložili interpelácie.  

Mobika Habáňová,  poslankyňa OZ: 

- poukázala na zničené lavičky pri zástavke, navrhla aby sa tieto lavičky dali opraviť –  

   vymeniť latky za podobný materiál, 

Ervín Schmieger,  poslanec OZ: 
- vo svojom diskusnom príspevku sa informoval, že či by nebolo vhodné parkovať obecné  

   vozidlo v garáži pri družstve, v bývalej Hasičskej zbrojnici, 

-  navrhol zakúpiť do obecného vozidla GPS, 



- občianka p. Irena Dobošová spadla na schodoch na cintoríne,  požiadala ho  o opravu  

   schodov, bol sa tam pozrieť 2 schodíky  sú  naklonené smerom dole, bude to potrebné  

   opraviť,  

- podnet od p. Beniačovej a rodičov detí, ktoré navštevujú Základnú školu Hôrky – jedná sa  

  o to, že škola je ráno zatvorená a deti čakajú pred školou, preto rodičia žiadajú starostku  

  o stretnutie s riaditeľkou ZŠ  a riešenie situácie. 

  Starostka odpovedala, že bude stretnutie starostov vo Hôrkach a riaditeľka prisľúbila, že deti  

  počas   nepriaznivého počasia a v zime nenechajú stáť vonku pred  školou. 

- oznámil starostke, že bola vykonaná ohliadka autobusovej zástavky, poškodený nosník sa  

  vymení a starostka môže kontaktovať firmu  na oplechovanie zástavky trapézovými plechmi  

  za účelom reklamy. 

- žiadal, aby cesta na družstve bola prechodná, aby nebola ohradená, 

- diskutoval ku ceste k p. Leždíkovi a p. Serafínovi – títo občania sú ochotní uhradiť  

   geometrický plán, cesta by bola vytýčená a bolo by potrebné jednať s Urbárskou obcou  

   Ovčiarsko z dôvodu, že táto cesta je v jej vlastníctve. 

   Starostka obce  odpovedala, že o tejto situácii vie, v súčasnej dobe sa pripravuje územný  

   plán, v riešení ktorého sú aj prístupové komunikácie, v rámci územného plánu sa plánuje  

   riešiť aj táto lokalita. 

Bc. Jozef Hasko,  poslanec OZ: 
- vo svojom diskusnom príspevku navrhol, aby bol na cintoríne pristavený kontajner, aby  

   občania nesypali prebytočnú zeminu popod stromy. 

   Starostka odpovedala, že je to v riešení s občanmi. 

- pýtal sa, že kde parkuje traktorová kosačka. V sklade pri Materskej škole je zabudovaný  

   zabezpečovací systém ale kosačka tam neparkuje. Vyjadril nespokojnosť s kosením oproti  

   minulému roku. 

   Starostka odpovedala, že kosačka je u p. Miloša Zelníka.  V sklade sa nachádza nový gril,  

  altány  a staré stoličky, sklad je plný a bude potrebné ho upratať. 

- poukázal na zverejňovanie faktúr, že údaje ktoré sú zverejnené, sú nepostačujúce. Požiadal  

   o nahliadnutie faktúr spolu s prílohami.   

   Starostka odpovedala, že môžu poslanci požiadať o nahliadnutie  alebo sa pripraví formulár  

   o nahliadnutí, aby bolo zrejmé,  kto a kedy do dokumentov nahliadal.  

- Začiatkom roka starostka obce apelovala na poslancov OZ aby  schválili rekonštrukciu  

   verejného osvetlenia, vtedy poslanci nesúhlasili. Poslanec Bc. Jozef Hasko Poukázal na to,  

  že je zverejnená výzva    z eurofondov  na Verejné osvetlenie so 100 %-ným krytím, obec by  

  sa mala uchádzať   o tento projekt.   

  Starostka obce – je o tomto projekte informovaná, v prípade úspešnosti projektu je 5 %-ná  

  spoluúčasť obce.   

- ďalej je zverejnená výzva na kamerový systém. 

   Starostka obce  odpovedala, že každej výzve predchádza vypracovanie projektovej  

   dokumentácie a žiadosti. 

- ďalej je zverejnená výzva na rekonštrukciu a na výstavbu obecných ciest, bez spoluúčasti. 

   Starostka obce odpovedala, že na získanie projektu je minimálna šanca, aj z toho dôvodu,  

   že miestne komunikácie nie sú vysporiadané.  

Ervín Schmieger,  poslanec OZ: 

- diskutoval k výzve na rekonštrukciu a na výstavbu obecných ciest, že by bolo vhodné podať  

  žiadosť v súvislosti s obecnou cestou Na Priedevsie, keď je na  túto cestu vypracovaný      

  projekt, 

  Starostka obce informovala, že projekt bol vrátený na prepracovanie vzhľadom na výšku  

  finančných prostriedkov Združeniu Ovčiarsko. 

Bc. Jozef Hasko,  poslanec OZ: 



- mal dotaz na prevádzkovanie služobného vozidla, chce byť nápomocný pri agende  

   služobného vozidla a pri výpočte spotreby pohonných hmôt.  

   Starostka odpovedala, že vozidlo máme v užívaní od 28.8.2015. Bol zakúpený Záznam  

  o prevádzke motorového vozidla a Žiadanka na prepravu osôb – nákladu , kde sa presne  

  zapisujú odjazdené kilometre. Benzín sa  zakúpi a eviduje v samostatnej položke Palivo pre  

  služobné vozidlo. 

 

OZ zobralo na vedomie interpelácie poslancov OZ a návrhy na riešenia starostky obce. 

 

17.   Diskusia 
Starostka obce otvorila diskusiu s občanmi obce: 

Michal Galček,   občan: 
- informoval sa  o pozemku, ktorý predal p. Serafínovi, či sa bude v tejto časti realizovať  

   výstavba RD, 

- žiadal zrušiť posielanie sms správ na jeho číslo mobilného telefónu ohľadom alarmu  

   v Materskej škole,  

- vyslovil prekvapenie, že traktorová kosačka nie je umiestnená v sklade pri Materskej škole, 

- diskutoval  k rekonštrukcii obecnej cesty na Priedevsie, 

   Starostka obce  odpovedala, že posielanie sms správ už bolo dané na zrušenie. Čo sa týka  

  obecnej    cesty,   rekonštrukcia cesty je naprojektovaná na skutkový stav, cesta bude  

  zachovaná. Bude   potrebné vydať Ohlásenie stavebných úprav.   

Ervín Schmieger,  poslanec OZ: 

- mal dotaz odkiaľ získame finančné prostriedky na rekonštrukciu cesty na Priedevsie,  

   Starostka obce odpovedala, že to bude kompenzované zo zásypov zeminy z tunela. 

Ing. Ľuboš Tóth,  poslanec OZ: 

- poďakoval hlavnej kontrolórke obce Ing. Elene Šutekovej za zaslanie návrhu – Zásady   

  hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Ovčiarsko.  

Jana Galčeková,    občianka: 
- vo svojom  diskusnom  príspevku  poukázala  na  parkovanie  kamiónov  na verejnom  

  priestranstve pred   Materskou školou a Kultúrnym domom, poukázala na bezpečnosť  

  prechodu  detí aj občanov, lebo  je tu aj zástavka autobusu. 

  Starostka obce vysvetlila, že už v budúcnosti riešila tento problém s kamiónom občana.  

  Kamión by   mal mať v technickom preukaze presne určené parkovanie. Uvažovalo sa, že sa  

  pred MŠ postavia  vysadené veľké kvetináče, ale to starostke obce na DI neodporúčali. Na   

  umiestnenie   dopravných značiek je  potrebné vypracovať projekt.  

  OZ Obce Ovčiarsko zobralo na vedomie diskusné príspevky občanov a riešenia starostky   

  obce. 

  

18. Záver 
            Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ  

 

            Zasadnutie OZ bolo ukončené o 23.30 h. 
 
V Ovčiarsku dňa 18.09.2015 

Zapísala: Mária Isteníková  

          ................................................. 

             Darina Ninisová                                                                                 

                                                                                         starostka obce 

 

Overovatelia:   Monika Habáňová                   ......................................   



 

                         Bc. Jozef Hasko                  ......................................    


